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Заочная форма обучения

I семестр
1. Тест по теме «Профессиональная деловая коммуникация. Деловая корреспонденция и документация».
2. Тест по теме Туристская индустрия. Виды и формы туризма.
3. Тест по теме «Туристические компании и их деятельность».
4. Тест по теме «Структура современной индустрии гостеприимства».
5. Тест по теме «Реклама и маркетинг индустрии гостеприимства. Новые информационные технологии в туриндустрии».
6. Тест по теме «Размещение и питание, гостиницы и рестораны».
7. Тест по теме «Транспортные услуги в туризме».
8. Финальный тест по всем темам (1).
9. Финальный тест по всем темам (2).

ОБРАЗЦЫ ТЕСТОВ ТЕКУЩЕГО КОНТРОЛЯ ЗНАНИЙ, УМЕНИЙ, НАВЫКОВ
Заочная форма обучения

FINALTEST 1

1.Выберите правильный термин, соответствующий данному определению, и поставьте в бланке ответов соответствующую букву.
________ means a person who is in charge of preparing sauces.
a)	Cooker
b)	Saucier 
c)	Chief cook
d)	Saucer
2. Найдите правильное предложение и поставьте в бланке ответов соответствующую букву.
a) A brand is a name a company gives to its products so they can be easily recognized. 
b) A motto is a name a company gives to its products so they can be easily recognized.
c) A jingle is a name a company gives to its products so they can be easily recognized.
d) A label is a name a company gives to its products so they can be easily recognized.

3. Выберите правильный вариант и поставьте в бланке ответов соответствующую букву.
The starting ___is £35,000 per annum rising to £40,000 after two years.
a) commission
b) overtime
c) salary
d) perks

4. Укажите номер подчеркнутого фрагмента, в котором допущена ошибка, и поставьте в бланке ответов соответствующую букву.
a                                                                                      b
I was attracted on your vacancy as I believe that I can be offered the drive and 
c                                                                  d
commitment necessary to persuade middle-aged holidaymakers to track across the Gobi desert.

5. Определите ряд, в котором не все слова относятся к одной теме, и поставьте в бланке ответов соответствующую букву.
a) pub, bar, cocktail lounge, tavern
b) junk food, rich food, ready-to-cook food, finger food
c) desserts, beverages, leftovers, menu card
d) ageing, astringency, proof, acidity
6.Выберите правильный вариант перевода и поставьте в бланке ответов соответствующую букву.
Special display
a) экран специалиста 
b) особая выкладка 
c) специальный экран
d) выкладка навалом 

7.Найдите правильное определение к термину и поставьте в бланке ответов соответствующую букву.
Restaurateur is __
a) a barman                                                                   c) a night auditor
b) adispenser                                                                d) an owner of the restaurant

8. Выберите один из предложенных вариантов и поставьте в бланке ответов соответствующую букву.
In a restaurant orders are placed and picked up in...
a) Pantry area
b) Potwashing area
c) Locker room area 
d) Service area

9. Из предложенных вариантов выберите слово, соответствующее смыслу предложения, и поставьте в бланке ответов соответствующую букву.
We completely redesigned all our processes in management, administration and customer service.
a)        BPR                                                                                            c) TQM
b)        JIP                                                                                               d) CEO

10. Выберите правильное толкование термина и поставьте в бланке ответов соответствующую букву.
Social director is a person who ________
a)           is in charge of a tour or an excursion
b)           who works for himself
c)           offers his experience and knowledge in a particular field to individual customer on a fee basis 
d)           is in charge of the activities to amuse and entertain the customers

FINAL ТEST 2

1.Выберите правильный термин, соответствующий данному определению, и поставьте в бланке ответов соответствующую букву.
________ are the units of heat used to measure the energy-producing value of food.
a)	Proteinsc)	Fats
b)	Calories                                                                                 d)	Leftovers

2. Найдите правильное предложение и поставьте в бланке ответов соответствующую букву.
a) Advertising informs consumers about the existence and benefits of products and services, and attempts to persuade to buy them.
b) Marketing analysis informs consumers about the existence and benefits of products and services, and attempts to persuade to buy them.
c) Price informs consumers about the existence and benefits of products and services, and attempts to persuade to buy them.
c) Loss leaders inform consumers about the existence and benefits of products and services, and attempts to persuade to buy them.

3. Выберите правильный вариант и поставьте в бланке ответов соответствующую букву.
There’s a volleyball team on a ___ and they want hotel accommodation.
a) drive                                                                                     c) tour
b) ride                                                                                       d) voyage

4.Укажите номер подчеркнутого фрагмента, в котором допущена ошибка, и поставьте в бланке ответов соответствующую букву.
a                     b              c                          d      
I am writing to apply on the post of junior sales manager at Gobi Desert Inc.

5. Определите ряд, в котором не все слова относятся к одной теме, и поставьте в бланке ответов соответствующую букву.
a) flatware, silverware, cover, kitchenware
b) carbonated beverages, soft drinks, spirits, intoxicating beverages
c) appetizer, starter,  beverage, main course
d) staple foods, perishable foods,  convenience foods, pre-cooked items

6.Выберите правильный вариант перевода и поставьте в бланке ответов соответствующую букву.
After sales service 
a) диагностика товара                             c) защита прав потребителей 
b) обслуживание после продажи           d) исследования после продажи  


7. Найдите правильное определение к термину и поставьте в бланке ответов соответствующую букву.
Cooker is __
a) a person who works in the kitchen      c) a person who is in charge of order taking procedure
b)    a hot food caterer                                     d) a gas or electric stove

8.Выберите один из предложенных вариантов и поставьте в бланке ответов соответствующую букву.
A chef who has many managerial duties is …
a) Maitred’Hotel                                                                       c) Chief cook
b)         Specialty chef                                                                     d) Executive chef

9.Из предложенных вариантов выберите слово, соответствующее 
смыслу предложения, и в бланке ответов поставьте соответствующую букву.
It meant excellence: a thing was the best of its kind.
a)        quality                                                                                   c) quantity
b)       capacity                                                                                 d) specifications

10. Выберите правильное толкование термина и поставьте в бланке ответов соответствующую букву.
Consultant is a person who___________.
a)    is in charge of a tour or an excursion
b)    works for himself
c)    is in charge of the activities to amuse and entertain the customers
d)   offers his experience and knowledge in a particular field to individual customer on a fee basis.


